



早餐精选
BREAKFAST MENU
7.00AM - 10.30AM

主食 Main

RM

至尊老虎虾椰浆饭 🍗👍

Adult
105

Child
65

Supreme Nasi Lemak with Tiger Prawn

(仁当老虎虾肉, 银鱼仔, 花生, 黄瓜, 鸡蛋, 参巴酱, 脆薄饼)

(Tiger prawn rendang, anchovies, peanuts, cucumber, egg, sambal, crackers)

“The Irresistible Trade Up” - 极诱升级

招牌龙虾椰浆饭 🍗👍👍

Add/添加 48

Signature Lobster Nasi Lemak

(仁当龙虾肉, 银鱼仔, 花生, 黄瓜, 鸡蛋, 参巴酱, 脆薄饼)

(Lobster Rendang, Anchovies, Peanuts, Cucumber, Egg, Sambal, Cracker)

康乐福英式早餐 🍗👍

Crockfords Breakfast

(鸡蛋, 火鸡火腿, 香肠, 土豆煎饼, 黄豆, 松露白玉菇, 西红柿, 西兰花)

(Eggs any style, turkey ham, chicken sausage, hash brown, baked beans, truffle shimeji mushroom, tomatoes, broccoli)

精选点心拼盘

Deluxe Dim Sum Set

(鸡肉叉烧包, 糯米鸡, 烧卖, 萝卜糕, 芝麻香兰炸丸, 咸蛋流沙包, 虾丸)

(BBQ chicken bun, loh mai kai, siew mai, radish cake, sesame pandan ball, salted egg bun, prawn ball)

鲍鱼鸡肉香滑粥 🍗👍

Abalone Porridge with Shredded Chicken

(鲍鱼片, 藤鸡, 青葱, 香菜心粒, 卤花生, 油条)

(Abalone slices, shredded chicken, spring onions, pickled lettuce, braised peanuts, you zha gui)

A surcharge of RM50 will be applied for room service requests.

The price does not include the RM105 (adult) and RM65 (Child) charges for walk-ins or hotel bundles.

如客人要求客房服务,管家团队将收取额外的 RM50 服务费。此价格不包含任何散客或酒店配套的 RM105 (成人) 或 RM65 (儿童)。

All price quoted in Ringgit Malaysia and inclusive of service tax at prevailing rate where applicable.

We will be happy to assist you for any allergies or food intolerance you may have.

所有价格一律以马币计算, 并已包括现行政府服务税。我们很乐意协助您处理任何过食物敏的问题。



早餐精选
BREAKFAST MENU
7.00AM - 10.30AM

主食 Main

XO 酱虾仁炒面配酥炸鸡

Fried Nissin Noodles with Prawn and Crispy Fried Chicken

(香脆炸鸡, 虾, 带子, 鸡蛋, 三色椒, 豆芽, 洋葱, 烤芝麻, XO 酱)

(Crispy chicken, prawns, scallop, eggs, capsicum, bean sprouts, onions, roasted sesame seeds, XO sauce)

带子鲜虾云吞汤面

Nissin Noodle Soup with Scallop and Prawn Wantan Dumplings

(带子, 鲜虾云吞, 胡萝卜, 油麦, 青葱)

(Scallop, prawn wantan dumplings, carrot slices, lettuce, spring onions)

印度薄煎饼配咖喱鸡

Chapati with Chicken Curry and Dhal

(印度薄煎饼, 咖喱鸡, 木豆咖喱, 叁巴酱, 黄瓜撒拉)

(Chapati, chicken curry, dhal gravy, sambal, cucumber raita)

A surcharge of RM50 will be applied for room service requests.

The price does not include the RM105 (adult) and RM65 (Child) charges for walk-ins or hotel bundles.

如客人要求客房服务,管家团队将收取额外的 RM50 服务费。此价格不包含任何散客或酒店配套的 RM105 (成人) 或 RM65 (儿童)。

All price quoted in Ringgit Malaysia and inclusive of service tax at prevailing rate where applicable.

We will be happy to assist you for any allergies or food intolerance you may have.

所有价格一律以马币计算, 并已包括现行政府服务税。我们很乐意协助您处理任何过食物敏的问题。



健康早餐 HEALTHY BREAKFAST 7.00AM - 10.30AM

营养麦片

Healthy Muesli

(燕麦, 牛奶, 蜂蜜, 杏桃干, 葡萄干, 核桃碎, 蓝莓, 草莓)

(Oats, milk, honey, dried apricots, raisins, crushed walnuts, blueberries, strawberries)

果香蜜糖松饼

Pancake Delight

(松饼, 蓝莓, 草莓, 黄油, 蜂蜜)

(Pancakes, blueberries, strawberries, butter, honey)

脆皮素鹅香滑粥

Vegetarian Porridge

(白粥, 脆皮素鹅, 香菜心粒, 卤花生, 炸油条)

(Plain porridge, crispy vegetarian goose, pickled lettuce, braised peanuts, you zha gui)

素鲍鱼面(汤/干炒)

Vegetarian Nissin Noodle (Soup / Stir-fried)

(素鲍鱼片, 胡萝卜, 白玉菇, 油麦)

(Vegetarian abalone slices, carrot slices, shimeji mushrooms, lettuce)

印度薄煎饼配木豆咖喱

Chapati with Dhal

(印度薄煎饼, 木豆咖喱, 黄瓜撒拉)

(Chapati, dhal gravy, cucumber raita)

 Vegetarian

All price quoted in Ringgit Malaysia and inclusive of service tax at prevailing rate where applicable.

We will be happy to assist you for any allergies or food intolerance you may have.

所有价格一律以马币计算, 并已包括现行政府服务税。我们乐意协助您处理任何过食物敏的问题。



附加 Sides

RM

鸡蛋 (2 颗) Two Eggs Any Style	10
土豆煎饼 (2 片) Hash Browns (2 pcs)	10
咖喱鸡 Chicken Curry	10
印度薄煎饼配木豆咖喱 (2 片) Chapati with Dhal (2 pcs)	12
香脆炸鸡 (1 片) Crispy Fried Chicken (1 pc)	12

All main courses are served with mixed vegetable salad and mixed fruits. Side dishes are refillable upon request.
以上主食搭配与混合蔬菜沙拉与鲜切水果。如需添加以上配菜（主食除外）可通知服务员。

All price quoted in Ringgit Malaysia and inclusive of service tax at prevailing rate where applicable.
We will be happy to assist you for any allergies or food intolerance you may have.

所有价格一律以马币计算，并已包括现行政府服务税。我们很乐意协助您处理任何过食物敏的问题。



饮料 BEVERAGES

咖啡 Coffee

黑咖啡 Black Coffee
浓宿咖啡 Espresso
美式咖啡 Americano
卡布奇诺 Cappuccino
拿铁 Latte
纯白咖啡 Flat White
摩卡 Mocha

茶 Tea

英式早餐茶 English Breakfast Tea
伯爵茶 Earl Grey Tea
大吉岭茶 Darjeeling Tea
洋甘菊茶 Chamomile Tea
绿茶 Green Tea
普洱茶 Pu Er Tea
乌龙茶 Oolong Tea
奶茶 Teh Tarik
热可可 Hot Chocolate
美禄 Milo

Beverages are complimentary with main course orders.
饮品仅在点主餐时免费提供。

All price quoted in Ringgit Malaysia and inclusive of service tax at prevailing rate where applicable.
We will be happy to assist you for any allergies or food intolerance you may have.

所有价格一律以马币计算，并已包括现行政府服务税。我们很乐意协助您处理任何过食物敏的问题。



单点饮料 A LA CARTE BEVERAGES

热饮 HOT BEVERAGES

咖啡 COFFEE	RM
浓咖啡	17
Espresso	
美式咖啡	17
Americano	
卡布奇诺	19
Cappuccino	
拿铁	19
Latte	

茶 TEA	RM
英式早餐茶	20
English Breakfast Tea	
伯爵茶	20
Earl Grey Tea	
洋甘菊茶	20
Chamomile Tea	
绿茶	20
Emperor Sencha	
乌龙茶	20
Oolong tea	
普洱茶	26
Pu Er Tea	

冷饮 COLD BEVERAGES

新鲜果汁 FRESH JUICE	RM
青苹果汁/橙汁/西瓜汁	20
Green Apple/Orange/Watermelon	

汽水 SOFT DRINK	RM
可乐/雪碧/汤力水	13
姜汁汽水/苏打水	
Coke/Sprite/Tonic Water	
/Ginger Ale /Soda Water	

活力选项 VITALITY OPTIONS	RM
依云 330 毫升 (静水)	15
Evian 330ml (Still)	
巴黎水 330 毫升 (气泡)	16
Perrier 330ml (Sparkling)	
圣培露 500 毫升 (气泡)	20
San Pellegrino 500ml (Sparkling)	

All price quoted in Ringgit Malaysia and inclusive of service tax at prevailing rate where applicable.

We will be happy to assist you for any allergies or food intolerance you may have.

所有价格一律以马币计算，并已包括现行政府服务税。我们很乐意协助您处理任何过敏食物敏感的问题。